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Beste Buren, 
 
Wederom wordt onze buurt geconfronteerd met uitbreidingen bij HBS, tegen alle eerdere afspraken in. 
Hiervoor is er afgelopen donderdag een extra Raadsvergadering bijeen geroepen. Die ging over de privaatrechtelijke 
toestemming van het college voor het plaatsen van 8 lichtmasten bij KG veld nr. 3 van HBS. Afgesproken is om het punt terug te 
wijzen naar de komende commissievergadering Samenleving op 3 december. Dit houd niet in, dat hiermee een 
bezwaarprocedure kan worden opgeschort. 
 
HBS heeft op dit moment 3 kunstgrasvelden, waarvan twee met kunstlicht.  HBS wil  

 nu ook verlichting bij het derde kunstgrasveld 
en 

 in de nabije toekomst een vierde kunstgrasveld (ook met verlichting!) 
en tenslotte 

 uitbreiding van het clubhuis (ongeveer twee keer zo groot) 
 
Het is duidelijk dat dit zeer vervelende gevolgen kan hebben: 

 de verkeersdruk, en daarmee de parkeerproblemen, zullen toenemen 

 de geluidsoverlast van de ballen op de planken zal groter worden 

 de rust van het Nationaal Park Zuid Kennemerland wordt verder aangetast 

 de natuur (met name vleermuizen) wordt weggedrukt en ontregeld 

 de binnenduinzoom begint op een kassengebied, een industrieterrein te lijken 

 feesten zullen grootser worden, met alle overlast van dien 

 woningen tegenover de hockeyvelden krijgen nog meer hinder van het licht 
 
Natuurlijk weten we allemaal dat er een hockeyclub is en was. Het is niet de bedoeling om HBS weg te krijgen. Alleen, 
de vraag is: moeten we maar accepteren dat die club blijft groeien, in een paar jaar tijd naar drie keer zoveel leden? 
Waarom? Omdat de helft van alle leden uit Haarlem komt? 
 
Straks gaat hetzelfde met de hockeyclubs Bloemendaal en Rood-Wit gebeuren.  
De buurtvereniging heeft een bezwaarprocedure gestart tegen het afgeven van deze vergunning. Het besluit ligt nu ter inzage tot 
24 november en tot deze datum  is het mogelijk om bezwaar in te dienen. 
 
Wij hebben een bezwaarschrift gemaakt, dat hieronder is afgedrukt. De inhoud van deze brief spreekt voor zich. Het lijkt erop dat 
de gemeenteraad deze keer gevoelig is voor de argumenten vanuit onze omgeving, maar dat moeten wij dan wel aan ze 
duidelijk maken! 
 
Wilt u bijgaand ondersteuningformulier ondertekenen? 
U kunt het getekende formulier uiterlijk vrijdag in de volgende brievenbussen deponeren; 
 

- Van Deventerlaan 3 - Brederodelaan 55 - C. Schulzlaan 65  
 
Wij zorgen ervoor dat uw naam ook onder het bezwaarschrift komt. 
Mogen we op uw steun rekenen? Uiteraard zullen wij u op de hoogte houden van de verdere ontwikkelingen. 
 
Namens de werkgroep Milieu en omgeving, 
Niels van Manen 
Hilde Groen 
Bert Schuuring 


